

VERSLAG BESTUURSVERGADERING

Wederzijds d.d. 10-03-2025

Bij de vergadering aanwezig: Sturla Spans (notulist), Riet van Mourik en Wout Zinkstok, en Jita Hoogerduijn (voorzitter), Regina Visscher, alsmede Grade de Vries en Nico Jörg.

1. De agenda wordt nader vastgesteld.
2. Het conceptverslag van 13-01-2025 wordt met enkele tekstuele wijzigingen goedgekeurd.
Naar aanleiding van:
De subsidie voor de 'huisartsenlezing' is verleend. De lezing zal op 3 juni plaatsvinden.
Hiervoor doen
"Dropbox" is klaar. Peter Straatman zal de redactie hiervoor doen. Verslagen ouder dan 1 jaar worden overgeplaatst naar het archief: archieff@wederzijds.nl.
3. Mededelingen, ingekomen- en uitgaande stukken
 - Er wordt een nieuwe foto gemaakt voor de homepage van de site. Degenen die op de foto's komen te staan voor het openbare gedeelte van de site moeten hiervoor toestemming geven.
 - Aan de ALV wordt voorgelegd om Nico te verkiezen tot secretaris, Regina tot penningmeester en Grada tot algemeen bestuurslid. Over een aantal maanden zal een lid het penningmeesterschap van Regina overnemen. In de tussentijd zal Wout de financiële boekhouding verzorgen.
 - Bij het beëindigen van het bestuurslidmaatschap van Sturla zal het huidige postadres van Wederzijds komen te vervallen en zal aan met name de KvK moeten worden doorgegeven dat het postadres wordt gewijzigd in Mr. Tripkade 8.
4. Planning 2025/Vorbereiding ALV
 - Sturla heeft een vooraankondiging voor de ALV laten plaatsen in de nieuwsbrief.
 - Sturla heeft een voorlopige agenda opgesteld voor de ALV
 - Een voorstel voor een (extra) eigen budget voor de buurtcontactpersonen moet van hen zelf komen. Ze kunnen extra kosten declareren bij de penningmeester.
Er is overleg van de bcp op 8 april
 - Agendapunten: Nieuwe Kascommissie, checken de planning van de borrels (woensdag of donderdag, Voorstel gastvrouw/gastheer (Yvonne Hesterman), afschaffen badges en de redactie voor foto's.
 - Het huishoudelijk reglement komt niet op de agenda. De taakomschrijving van de 'dagelijks bestuursleden' komt terug op de bestuursvergadering in mei.

6. Website, buurtcontactpersonen, lezingen en overige activiteiten.
- Grada vraagt of er nog input is voor de Nieuwsbrief.
 - Regina vraagt hoe het zit met nieuwtjes en of deze alleen voor leden bestemd zijn. Grada meldt dat ook activiteiten buiten de vereniging vermeld worden.
 - We gaan bekijken of de nog aanwezige flyers via buurtcentra verspreid kunnen worden.
 - De cluster één op één is veranderd in: ‘individuele contacten’ en wordt gecoördineerd door Anneke Helder
 - De ondersteuning vervoer wordt geregeld via de website.
 - De bijeenkomst op 15 januari was bijzonder geslaagd.

7. Goude Maen – borrel- eten

- De Kerstborrel zal gaan plaatsvinden op donderdag 18 december!

8. Wederzijds activiteiten, groepen en apps.

Het bestuur zit vanaf 3 maart op signal

Het mailadres info@wederzijds.nl is vooral bestemd voor de secretaris.

Bestuur@wederzijds.nl heeft meer een interne functie.

De bijeenkomst voor nieuwe leden zal ergens in april gaan plaatsvinden.

Een voorstel van van het bestuur voor een professionele ICT ontwikkeling (naar aanleiding van de opmerking van Gerrit Jan over het grote eigen vermogen) is volgens Peter Straatman op dit moment nog niet nodig. Het is de wens van het bestuur st problemen voor 1 juni worden opgelost.

9. Rondvraag

Geen opmerkingen

De volgende vergadering wordt op 14 april om 11.00 uur gehouden bij gehouden bij Wout, Gijsbrecht van Walenborchstraat 10.